
  

 

 

 

Kommunstyrelsen 2022-09-07 
 

Under hösten förväntas kostnaderna för hushåll och företag stiga gällande bland 
annat energi och värme. Kommunen har ett ansvar för att göra vår del för att 
påverkan ska bli så låg som möjligt. Invånarna via kommunen äger ett antal 
kommunala bolag som verkar inom dessa områden. Centerpartiet skulle gärna se 
vilken möjlighet det finns för de kommunala bolagen att göra sin del för att bidra 
till att minska den ekonomiska påfrestningen, exempelvis via energibolag och 
fjärrvärmen. 

 

 

 
 
 
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta:  
 
Att  Kommunstyrelsen ger Rådhus AB i uppdrag att titta på hur de 
kommunala bolagen skulle kunna bidra i dessa tider genom att titta på 
förutsättningarna för att lindra bland annat energikostnaderna för kommunen, 
näringsliv och hushåll. 

Att  Återkomma  med förslag till KS i oktober på hur möjligheterna för 
detta ser ut. 

Initiativärende



 

 
Mariann Sjöström (C) 
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